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Beskrivelse af processen 

 

 

 

 

Vi er en gruppe med rigtig gode kontakter til foreninger og firmaer, som vil fungere 

som styringsgruppe, men det er vigtig for at der bliver givet plads til de enkelte 

områders ideer. 

 

Vi kan mærke at firmaerne gerne deltager i lokale aktiviteter, og dermed vise at vi 

kan byde på attraktive jobs, som er et aktiv for byen. 

 

Vi finder det vigtigt at nye tilflyttere inddrages i processen, derfor vil vi personligt 

kontakte dem for at få deres ideer og ønsker med i udv. planen. 

 

Vores skoler for stor ros for deres undervisning, og dette aktiv skal vi udnytte, for at 

tiltrække endnu flere borgere. 

 

Det er naturligvis vigtigt for os at der sker en udvikling i området, men det er mindst 

lige så vigtigt at vi sikrer at de eksisterende huse, bevares attraktive, og at området 

fremstår som et område der er skønt og trygt at bo i. 

 

Sådan fremstår det i dag, det vil vi gerne gøre endnu mere synligt. 

 

 

 

På lokalrådets vegne 

Bent Sørensen 

  

 

 

 


